

1997

c 33 Geographic Township of Creighton-Davies
Act, 1997/Loi de 1997 sur le canton géographique
de Creighton-Davies

Ontario

© Queen's Printer for Ontario, 1997

Follow this and additional works at: http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/ontario_statutes

Bibliographic Citation

Geographic Township of Creighton-Davies Act, 1997, SO 1997, c 33 / *Loi de 1997 sur le canton géographique de Creighton-Davies*, SO 1997, c 33

Repository Citation

Ontario (1997) "c 33 Geographic Township of Creighton-Davies Act, 1997/Loi de 1997 sur le canton géographique de Creighton-Davies," *Ontario: Annual Statutes*: Vol. 1997, Article 35.

Available at: http://digitalcommons.osgoode.yorku.ca/ontario_statutes/vol1997/iss1/35

CHAPTER 33

CHAPITRE 33

An Act to change the name of the geographic township of Creighton in the Territorial District of Sudbury to Creighton-Davies, and to make a consequential amendment to the Territorial Division Act

Loi visant à remplacer le nom du canton géographique de Creighton dans le district territorial de Sudbury par celui de Creighton-Davies, et apportant une modification corrélative à la Loi sur la division territoriale

Assented to December 8, 1997

Sanctionnée le 8 décembre 1997

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of the Province of Ontario, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la province de l'Ontario, édicte :

Name changed

1. The name of the geographic township of Creighton in the Territorial District of Sudbury is changed to Creighton-Davies.

1. Le nom du canton géographique de Creighton dans le district territorial de Sudbury est remplacé par celui de Creighton-Davies.

Changement de nom

Consequential amendment

2. Clause (d) of paragraph 50 of the Schedule to the *Territorial Division Act* is amended by striking out "Creighton" and substituting "Creighton-Davies".

2. L'alinéa d) de la disposition 50 de l'annexe de la *Loi sur la division territoriale* est modifié par substitution de «Creighton-Davies» à «Creighton».

Modification corrélative

Commencement

3. This Act comes into force on the day it receives Royal Assent.

3. La présente loi entre en vigueur le jour où elle reçoit la sanction royale.

Entrée en vigueur

Short title

4. The short title of this Act is the *Geographic Township of Creighton-Davies Act, 1997*.

4. Le titre abrégé de la présente loi est *Loi de 1997 sur le canton géographique de Creighton-Davies*.

Titre abrégé